
 

Kort verslag van de extra ledenvergadering op 22 september 2008 in 

’t Haske te Joure. 

 

Aanwezig: 28 personen. 

 

Afwezig met kennisgeving: Roos Brundel, Tsjitze Rijpkema en Hendrik Mulder. 

 

1. Opening. 

 

Om 20.00 uur opent voorzitter Jetze van der Goot de vergadering. 

Hij heet iedereen hartelijk welkom in het bijzonder ons erelid Sjerp de Vries. 

De voorzitter deelt mede dat in deze vergadering geen definitieve besluiten kunnen worden 

genomen; hiervoor wordt verwezen naar de algemene ledenvergadering op 3 maart 2009. 

De nieuwjaarsbijeenkomst (17 januari 2009) zal worden gehouden in de  “De Klokkestoel” in 

Goïngarijp 

 

2 Contract met de “Zeilcompagnie”. 

 

Zoals besloten in de jaarvergadering van 2008 is het contract schriftelijk opgezegd met ingang 

van 1 januari 2009. 

Er zijn een 3 tal alternatieven in de uitnodiging genoemd om verder te gaan met de 

“Zeilcompagnie”. 

Na discussie wordt gekozen voor de volgende voortzetting: 

 

De “Zeilcompagnie” sluit met ieder individueel lid van de vereniging “De Fryske 

Boerepream” een contract af en de vereniging staat hier verder buiten. 

 

Ook bij deze constructie blijft de “Zeilcompagnie” de bijdrage van € 15,-- per praam, die 

deelnemen aan de zgn. “Business Cup”, afdragen aan de vereniging “De Fryske Boerepream”. 

 

3. Resultaat inspectie onderkant pramen. 

 

Op 16 mei (Woudsend), 18 september (Grou) en 19 september (Woudsend) werden de leden 

uitgenodigd om de onderkant van de praam te laten inspecteren. 

Op 19 september lieten de toen uitgenodigde leden (Roos Brundel, Tsjitze Rijpkema en Geart 

Pekema) de bestuursleden Jetze van der Goot, Jelle G. van der Schaaf, meter Tjitte Brouwer 

en lid Dominicus Reekers, die zijn accommodatie pro deo beschikbaar stelde, danig voor aap 

staan: er kwam niemand opdagen!! 

 

De praam van Hielke van der Veen  (Gepke, no 39) heeft geen vlakke onderkant. 

De aanwezige leden kunnen ermee instemmen dat de onderkant van de praam met plamuur 

vlak wordt gemaakt.  

Verder voldoet van een aantal pramen met name de “loefhâlder” niet aan de voorschriften. 

Ook is een aantal grootzeilen/fokken nog niet gestempeld en van een aantal nieuwe tuigen 

zijn de gegevens niet naar het secretariaat c.q. meters opgestuurd.  

De leden zijn hiervoor zelf verantwoordelijk. 

Afgesproken wordt dat de zaken de komende winter in orde zullen worden gemaakt.   
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4. Wedstrijdwater op 19 en 20 september 2009 en organisatie wedstrijden Oudega. 

 

De signalen om van wedstrijdwater te veranderen worden door een aantal leden kritisch 

ontvangen. Terherne is de bakermat van de praamzeilerij en om hiervan afscheid te nemen is 

erg moeilijk. 

Misschien is een alternatief zeilen bij de pier op het Sneeker meer met als uitvalbasis voor het 

palaver en de lunch eetcafé Portunus. 

Bij harde wind en lager wal zou uitgeweken kunnen worden naar de Terkaplester Poel. 

Het bestuur zal dit met zeilvereniging “Onder Ons” bespreken. 

De organisatie van de wedstrijdreeks in Oudega (W) wordt voortreffelijk door WSV Heeg 

georganiseerd, maar er hangt een stevig prijskaartje aan. 

Besloten wordt, indien niet aan de prijsafspraak kan worden getornd, we niet weer met WSV 

Heeg in zee gaan en de reeks zelf met medewerking van mensen uit Oudega organiseren. 

 

5. Proloog 

 

Een aantal leden wil voor de start van de officiële wedstrijdreeks een wedstrijd organiseren 

om te kijken hoe de zaak er voor staat. 

Besloten  wordt dat de leden dit in onderling overleg zullen regelen. 

Misschien is de opening van het watersportseizoen in Langweer een mogelijkheid. 

 

6. Wat verder ter tafel komt.    

 

Anne de Jong (Poppenwier) zou de wedstrijden in Terherne gaarne willen verschuiven naar 

een ander weekend. Gezien de volle wedstrijdkalender zal dit moeilijk gaan. 

Pieter de Haas wil gaarne meer zeillatten in het grootzeil en de fok.  

Zijn voorstel: maximaal 4 zeillatten in het grootzeil en 3 zeillatten in de fok. 

Anne de Jong (Poppenwier) zegt dat sommige tuigen voorzien zijn van een zgn. 

regulierlijntje, dit om het achterlijk van grootzeil en fok meer spanning te geven. 

Op deze voorziening wordt afwijzend gereageerd. 

Sytze Douwe de Vegt zegt dat sommige pramen zijn uitgerust met een bolder of overloop, 

hetgeen volgens hem niet origineel is. 

Rinze van der Veen zegt dat alles erg eenvoudig ligt: een praam ziet er uit zoals de 

plaatselijke smid hem eertijds bouwde en voor de rest niet moeilijk doen!   

René Poppen zegt dat erg veel aandacht wordt besteed aan de voorschriften en het houden van 

wedstrijden.  

Er is echter ook een categorie leden  die de praam alleen maar voor “de fun” hebben; hij wil 

gaarne dat iedereen met een praam  lid kan worden van de vereniging.  

Ze mogen dan alleen het zeilteken voeren en worden opgenomen in een ongeregistreerde -

/recreatie klasse. De voorzitter wil hierover nadenken , maar meedoen van de nieuwe gelaste 

pramen (club Eelke Dijkstra) is wat hem betreft geen optie. 

 

 

 

 

7. Sluiting. 

 

De voorzitter sluit de vergadering, wenst iedereen wel thuis en we ontmoeten elkaar weer op 

de nieuwjaarsbijeenkomst op 17 januari 2009 in “De Klokkestoel” te Goïngarijp.  
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Grou, oktober 2008. 

 

    

 


